

Acta de la reunió de l'Assemblea General Ordinària de la Federació Catalana d'Handbol (FCH) 2026

Data: 23 de maig de 2026
 Horari: 8.30 hores en 1a convocatòria i 9:00 hores en 2a convocatòria
 Lloc: Auditori del Molí dels Frares (Plaça del Molí, 1 de Sant Vicenç dels Horts (Baix Llobregat).

Hi assisteixen els següents assembleistes amb els següents vots:

CLUB	ASSEMBLEISTA	VOTS
CH Amposta	Rosalía Magrinyà Rallo	2
CH Barberà	David Martín García	2
CH Bordils	Joaquim Pou Costa	3
H Cardedeu	David Colomer Herrero	3
CE Castelldefels	Juan Sebastian Molina Cánovas	3
CH Cerdanyola	Joaquim Closa Vila	2
H Cooperativa Sant Boi	Mónica Matilla Ibáñez	3
CHR Cornellà	Servando Jiménez Ibáñez	3
CH Garbí	Josep Rocas Comas	3
CH Gavà	Josep Serra Ruaix	3
OAR Gràcia Sabadell	Salvador Gomis Fernández	3
BM Granollers	Jordi Boixaderas Barrachina	3
Fundació BM Granollers	Jesús Pérez Molina	2
ACLE Guissona	Marc Heger	2
Joventut H Mataró	Pau Muñoz Peña	3
H La Roca	F. Xavier Arumí Pujadas	3
CH La Salle Montcada	Raul López Domingo	3
HC Laietà	Alejandro Sánchez Prieto	2
AEH Les Franqueses	Marco Hernández Conejo	3
Lleida HC 2022	José Maria del Rosal Asensio	2
CH Martorell	Miquel Florenza Virgili	2
CE Molins de Rei 20115	David Martínez Llera	3
CH Sant Andreu de Palomar	Pedro Checa García	3
H Sant Cugat	José Manuel Alvarez Moroso	3
CH Sant Fost	Miquel Angel Subirats Arellano	1
H Sant Joan Despí	Gemma Fernández Fuentesauco	3
CH Sant Llorenç-St. Feliu	Mireia Ramos Rodón	3
UE Sarrià	David Perales Massana	3
CH Terrassa	Enric Roma Sancho	3
CE Tortosa	Magí Marquès Verderes	2
CH Vilanova i la Geltrú	M ^a Asunción Sánchez Sánchez	3
CE Beach Handball Barcelona	Pere Veciana Hernández	3
Antonio Alférez Beltran	Representant estament tècnics/ques	1
Jordi Ausàs Busquets	Representant estament àrbitres	1
Jaume Fort Mauri	President FCH	1

També assisteixen amb veu però sense dret a vot:

Lydia Pena Paris	Vicepresidenta 1a FCH
M ^a Mar Latorre Rodríguez	Vicepresidenta 2a FCH
Gabriel Teodoro Lara	Secretari FCH
Juan José Federico Martínez	Tresorer FCH
José Ramírez Alaya	Vocal FCH
Nadia Gómez Gómez	Vocal FCH
Gonzalo Romero Gamboa	Vocal FCH
Núria Fábregas Bujon	Vocal i Delegada de la FCH a la Catalunya Central
Manela Blázquez Boya	Vocal i Delegada de la FCH a Girona
José Gabriel Simon Carreño	Vocal i Delegat de la FCH a Tarragona i les Terres de l'Ebre
Domingo Quesada Beltran	CH Amposta
David Felip Saborit	H La Roca
Alex Paleo Rosa	H La Roca
Raul Fernández Bustamante	CE Beach Handball Barcelona
Xavi Gesa Bages	CE Beach Handball Barcelona
Elisabet Ruart Romero	H Cooperativa Sant Boi
Gerard Martorell Sánchez	CH Vilanova i la Geltrú
Carles Mercader Domenech	CH Vilanova i la Geltrú
Alicia Fernandez Carrique	HC Laietà
Tomás Fernández Fernández	OAR Gràcia Sabadell
David Acuña Torras	OAR Gràcia Sabadell
Vicenç Recaj Roda	OAR Gràcia Sabadell
Andres Aroca Sánchez	UEH Calella
Daniel Cano Castellano	UE Sarrià
Javier Sánchez Basanta	CE Molins de Rei 2015
David Hernández Conejo	AEH Les Franqueses
Miquel Florenza	Comitè d'Àrbitres FCH
Dani Martínez	Comunicació FCH (Fit and Feel)
Jordi Latorre Pérez	Treballador FCH
Kevin Sánchez Díaz	Treballador FCH
Lina Ballesteros Franco	Treballadora FCH
Núria Guàrdia i Brito	Treballadora FCH

ORDRE DEL DIA

1. Informe del President de la FCH
2. Elecció entre els membres de l'Assemblea de dos interventors per aprovar, per delegació, l'acta juntament amb el President i el Secretari de la FCH.
3. Informe d'auditoria de l'Exercici Econòmic 2025.
4. Examen i aprovació si s'escau dels comptes auditats del 2025.
5. Examen i aprovació, si s'escau, de la Liquidació de l'Exercici Econòmic 2025, i aplicació del resultat.
6. Nomenament dels auditors dels comptes anuals de l'exercici 2026.
7. Examen i aprovació, si s'escau de l'informe d'activitats del 2025.

8. Examen i aprovació, si s'escau, de les Propostes presentades pels Assembleistes i per la Junta Directiva de la FCH.
9. Examen i aprovació, si s'escau del Pressupost per a l'Exercici Econòmic 2026.
11. Examen i aprovació, si s'escau, del Calendari Esportiu 2026-2027.
11. Examen i aprovació, si s'escau, del Pla d'Actuació de 2026-2027.
13. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la reunió

A les 9:00 hores el President de la Federació Catalana d'Handbol, Sr. Jaume Fort dona la benvinguda a tots els assistents agraint l'esforç que han fet per assistir a l'assemblea en una data complicada atès que hi ha moltes coses en joc i pregunta si hi ha alguna objecció per que entrin persones acompanyants i les que tenen la delegació de vot, no havent cap objecció al respecte.

1.- INFORME DEL PRESIDENT DE LA FCH

El Sr. Fort agraeix la predisposició de l'Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts en cedir de nou la sala per a la celebració de l'assemblea que ja pràcticament és la seu de l'assemblea. En primer lloc felicita a l'handbol català perquè segueixen essent referents, i això és gràcies als clubs, tant de l'elit com de la base. Per exemple el gran èxit de la gran final juvenil catalana femenina del Campionat d'Espanya entre el BM Granollers i el CH Sant Joan Despí, o el sector a Sarrià, on per primera vegada arriba un equip femení, i això vol dir que l'handbol femení també es mou a la província de Girona i aquesta és una gran notícia. Felicita per l'esforç que estan fent i els anima a seguir treballant, i hi ha altres comunitats que estan treballant molt bé i això fa que encara tinguin més mèrit tots aquests èxits que s'estan assolint. Com a resultat d'això es nodreix a les seleccions estatals de totes les categories de més jugadors i jugadores catalanes i això és un altre èxit de tots els clubs.

Informa que hi haurà un Mundial d'handbol en cadira de rodes a Catalunya a mitjans de setembre, explica que fa poc el CH Palautordera va començar amb un equip d'handbol en cadira de rodes, des de la FCH ho van veure molt bé i en la mesura que s'ha pogut, se'ls ha ajudat això ha acabat desembocant en un mundial a casa nostra. Així com participació d'algun jugador o jugadora catalana a les seleccions estatals de cadires de rodes. Això sumat al pas que s'està fent a handbol platja, estan pujant en números de llicències de manera clara, i fa mirar de cara endavant amb optimisme. Felicita de nou a tots en totes les vessants, tècnica, directiva, jugadors, a tots els que estan involucrats en el dia a dia dels clubs.

Fa esment a la campanya de l'Handbol és respecte, és un tret identitari de la FCH, volen posar-ho per davant de tot perquè fa moltíssima falta i necessiten la implicació real dels clubs, implicació del dia a dia, d'estar amatents i ser proactius. Es necessita una implicació directa del dia a dia, els fa molta falta i és un dels missatges que volia donar d'entrada per seguir treballant en aquesta campanya i es necessita el recolzament de tothom i evitar qualsevol tipus de violència física o verbal als camps.



Explica el que la FCH està fent per ajudar als clubs, la temporada 2024-2025 l'estalvi que van obtenir els clubs va ser de 53.113, 20€, i això sumat en els darrers 7 anys dona la quantitat de 363.426,90€, que s'ha produït en no cobrar les llicències alevins i benjamins, l'eliminació de la taxa de viabilitat, autoritzacions, baixes, les tauletes que s'han regalat als clubs, i el fet que s'hagin mantingut igual les quotes d'arbitratge i d'inscripcions. Vol que es visualitzi tot el que s'està fent des de la FCH. Recorda que l'any passat va haver una petita sotragada a l'assemblea quan es va parlar de les actes digitals amb les tauletes, la realitat és que no es van donar problemes d'aplicació ha sigut un pas endavant de qualitat

Indica que volen pujar la velocitat i volen implementar-ho fins i tot a les categories alevins, aquesta proposta s'haurà de treballar amb una solució a desenvolupar.

Explica que altres coses que fa la federació són convenis amb tercers perquè els clubs puguin obtenir millor relació amb els ajuntaments i la seva implicació. La federació ha fet un conveni amb una empresa, la qual ja la té implementada canal de denúncies on es poden presentar denúncies tal i com estima la regulació actual, i que els clubs també s'han d'anar adequant als temps presents. Han aconseguit un acord amb aquesta empresa obtenint millors condicions per als clubs. L'oferta de millors ofertes digitals i de connectivitat que van passar d'Avannubo, les càmeres, on els clubs que estaven adherits es van estalviar 6 mensualitats i són càmeres top, d'una qualitat màxima. Indica que seria important que més clubs poguessin al vaixell d'aquestes càmeres perquè el contracte es fa a través de la FCH i es pot aconseguir una homogeneïtat i aconseguir més volum de contingut a la OTT. Recorda que la OTT ja està posada en marxa i volen que vagi creixent i que sigui la videoteca definitiva de l'handbol català, i això possibilitarà aconseguir nous recursos i nous patrocinis, es pot posar publicitat de manera virtual i la plataforma ofereix unes possibilitats interessants. També comenta que hi ha moltes eines a la plataforma de Toools que no es fan servir, es podria dir que tenen un Ferrari mal aprofitat, i informa que es farà una altra jornada per donar a conèixer i aprofitar totes les opcions que té l'aplicació, com per exemple tiqueting, cobrament massiu per TPV i altres coses. És una cosa que als clubs no els costa diners s'ha gestionat des de la federació i potser els clubs estan pagant algun d'aquests serveis externament i s'ha de mirar si es pot donar resposta a algunes de les necessitats que tinguin en el dia a dia dels clubs.

La Sra. Lydia Pena (Vicepresidenta 1a de la FCH) intervé explicant que faran una formació d'Isquad perquè apart de les eines que hi ha, hi ha unes eines que s'estan desenvolupant de gestió pels clubs, gestió dels abonats, dels socis o el que el club defineixi a dins d'Isquad i no cal tenir una plataforma externa complementària, i la part de gestió econòmica també es pot portar des d'allà. Ja faran una formació i ho explicaran.

El Sr. Fort destaca que dins del material de promoció de la federació hi ha el Flai, la mascota de l'handbol català, no de la federació, sinó de l'handbol català. I és un altre tret que ha d'esdevenir identitari i s'ha d'esprémer al màxim. Hi ha 3 jocs per a totes les activitats o actes que els clubs es plantegin fer encara que siguin fora del pavelló. Només demanen que tornin la mascota en condicions ja que han hagut de pagar alguna factura de 500 € per reparar un Flai que va tornar malmès. Prega cura i que els Flaïs tornin en les millors condicions possibles. Recorda que ja hi ha una coreografia pel Flai



i aniran fent coses per anar definint i millorar la imatge de l'handbol català, i d'això se n'han d'aprofitar els clubs.

En relació als convenis que hi ha amb els ajuntaments comenta que malauradament només hi ha 2 clubs adherits, CH Martorell i CH Sant Vicenç, però és una manera molt interessant d'ajuntar esforços i de reunir recursos per fer coses. En el cas del Sant Vicenç dels Horts, a part de fer trobades i entrenaments, han vingut classes d'alumnes a la federació i els professors estan encantats i predisposats a fer handbol, i és una cosa que pot tenir recorregut, tots saben la importància de tenir un peu a les escoles, i els anima a explorar aquesta possibilitat. Tot plegat ajuda a anar millorant i enfortir la imatge de l'handbol català. I una peça clau és comptar amb una empresa de comunicació potent, que és el que han fet ara i que els dona la possibilitat de treballar d'una manera molt estructurada, molt planificada, capacitat de rebre tot aquell material fotogràfic i vídeos que els envien. És la manera de treballar amb unes línies estratègiques clares i poder unificar totes les activitats com l'handbol al carrer per exemple, i poder donar una imatge i uniformitat, i es pugui identificar com una activitat de l'handbol català.

Un altre aspecte que destaca és la nova web que és molt més àgil i moderna, i ja tenen xifres que indiquen que ha augmentat el nombre de visites i estan també actius a les xarxes socials, sobretot a Instagram.

Explica que també han pujat molt les visualitzacions dels vídeos a través de la plataforma d'Itegra per prevenir les lesions i de rehabilitació, i tot el que sigui treballar per baixar el nombre de lesions benvingut serà, perquè aquest és un dels grans cavalls de batalla que tenen, i tot el que puguin fer per evitar-ho estarà bé.

En resum estan fent un munt de coses que els poden servir i el cost dels clubs no creix. I aquest és un dels objectius que es van marcar des del minut 1, què podien fer per ajudar als clubs, és una manera de créixer, invertint sense que els costi uns diners extra als clubs.

Esmenta que estan molt contents amb l'esdeveniment Ciutat de l'Handbol, que a l'última Festa de l'Handbol Català es va anunciar que Calella serà la propera seu, i això no és només una festa de 2 dies, és un conveni que es fa de 2 anys on es potencien una sèrie d'activitats, a part de la Festa de l'Handbol i de les finals de les Supercopes d'handbol. És molt interessant veure com al principi els costava trobar seu i ara ja hi ha clubs que els pregunten com ho poden fer. Això indica que han fet un pas en la direcció correcta i poder posicionar l'esdeveniment com acte puntual i atractiu, i pel que val la pena pagar l'entrada. És un producte estrella i se li ha de donar valor.

Per últim comenta que a l'últim mes ha rebut moltes trucades, missatges, comentaris de clubs que es queixen de l'excessiva agressivitat en la que es treuen nens i nenes en edats alevins, i és una cosa en la que s'han de posar seriosos i fer un plantejament madur per arribar a una entesa de com han de funcionar. Seria molt convenient arribar a alguna mena de pacte, ja ho impulsaran des de la federació fent una convocatòria de clubs, per veure com evitar treure de casa seva nens i nenes tan aviat, quasi és més accentuat en noies que n'hi ha menys.

2.- ELECCIÓ ENTRE ELS MEMBRES DE L'ASSEMBLEA DE DOS INTERVENTORS PER APROVAR, PER DELEGACIÓ, L'ACTA JUNTAMENT AMB EL PRESIDENT I EL SECRETARI DE LA FCH

El Sr. Fort explica que tal com indiquen els estatuts en l'article 38, per tal de poder aprovar l'acta de l'assemblea, calen dos interventors que hauran de signar l'acta juntament amb el president i el secretari, per enviar-la posteriorment als clubs, presentant-se els següents interventors:

- Jordi Florenza Virgili (CH Martorell)
- M^a Asunción Sánchez Sánchez (CH Vilanova i la Geltrú)

El Sr. Fort informa que aquells moments són 30 clubs representats i 81 vots.

3.- INFORME D'AUDITORIA DE L'EXERCICI ECONÒMIC 2025 (Punt 1 Annex 1)

Pren la paraula el Sr. Juan José Federico (Tresorer FCH) comentant que tothom té la informació al respecte de l'informe de l'auditoria i l'exercici 2025 on s'indica que els comptes anuals reflecteixen la situació fidel tan patrimonial com financera de la Federació, així com els seus resultats. L'opinió dels auditors és favorable i s'han regit dins els criteris comptables i financers normals, donant com a positiu tot el tancament de l'any.

No hi ha cap pregunta ni observació al respecte.

4.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DELS COMPTES AUDITATS DEL 2025 (Punt 2 Annex 1)

El Sr. Federico comenta que l'any 2025 han tancat amb un resultat de 82.704,69€. Per tant continuen donant un resultat positiu. Recorda que fa un parell d'anys es va acabar de liquidar el deute del famós concurs, ja es va presentar al jutjat que s'havia complert amb tot el conveni. Aquest any han crescut una mica els ingressos de patrocini, sobretot gràcies a l'impuls que els facilita l'organització del CESA. S'han mantingut els ingressos per subvencions i s'han incrementat els ingressos per roba. La principal despesa continua sent la mútua, s'han mantingut estables les despeses funcionals del dia a dia de la federació i això ha permès aconseguir un resultat favorable.

No havent cap intervenció més es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	81

S'aproven per unanimitat els comptes auditats del 2025.

5.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DE LA LIQUIDACIÓ DE L'EXERCICI ECONÒMIC 2025 I APLICACIÓ DEL RESULTAT (Punt 3 Annex 1)

El Sr. Federico indica que han tancat amb un resultat de 82.704,69€. Hi havia un pressupost de tancar aquest any amb 56.000€, per tant han tancat amb un resultat per sobre del que tenien pressupostat, pel que han complert perfectament amb el pressupost.

No havent cap intervenció més es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	81

S'aprova per unanimitat la liquidació de l'exercici econòmic 2025 i aplicació del resultat.

6.- NOMENAMENT DELS AUDITORS DELS COMPTES ANUALS DE L'EXERCICI 2026

El Sr. Fort proposa seguir amb l'empresa Proaudit que són els auditors que han estat fent l'auditoria els últims anys, no presentant-se cap objecció.

Es nomena com auditor per l'any 2026 a l'empresa Proaudit, S.L.

7.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE L'INFORME D'ACTIVITATS DEL 2025 (Punt 4 Annex 1)

El Sr. Fort ajudat per una projecció (Annex 2) explica que a l'àrea de competicions estan allà mateix amb el nombre de llicències en relació a la temporada 2024/2025.

En relació a l'handbol platja el creixement és més important en relació al 2024, la Federació està fent tot el possible per donar recorregut a l'handbol platja, és una modalitat complementària i és molt positiva com a enllaç entre temporada i temporada per seguir mantenint activitat d'handbol i per aconseguir nous practicants.

Pel que fa als clubs, n'hi ha 2 menys en relació a la temporada passada, hi ha hagut 4 baixes i 2 altes, les baixes han estat l'Espanyol i el CH Esparreguera, CE Maristes de Rubí i CE Virolai i les altes el SA Súrria i la Fundació H Roquerol. Pel que fa al nombre d'equips han pujat un 2%.

A l'àrea tècnica es veu la representativitat dels clubs de les noies que hi ha a la Blume, 7 clubs representats, i segueixen treballant amb noies cadets i juvenils per poder fer el pas endavant en l'handbol femení que està donant molts bons resultats.



Recorda que al CESA de pista 2026 van fer 5 medalles, les mateixes que l'any anterior, tot i que una que era or ha passat a argent, però això els segueix definint com a federació referent.

Pel que fa al CESA platja han mantingut les dues medalles del 2024 al 2025 i s'està fent un esforç en platja i segueixen treballant per augmentar-ne el nivell.

De l'àrea de promoció destaca l'activitat de la Marbella a Barcelona on hi ha hagut molta més assistència que l'any anterior, han incrementat molt l'assistència d'escoles i això és molt important, han passat 40 centres educatius i 1.300 alumnes i això és molt important pels als clubs de Barcelona.

A l'Handbol al carrer espera que hi hagi més activitat, han passat de 17 a 20. Comenta que han d'intentar sortir del pavelló i intentar fer el màxim soroll possible i fer servir el material de promoció, i anar donant flashos del que és la identitat i la imatge de l'handbol català.

En relació a la campanya de l'Handbol és Respecte expressa la seva decepció de que encara hi hagi un 30 % de clubs que encara no s'hagin adherit a la campanya. No ho entén, és una manera lletja de quedar fora de joc. Abans demanava implicació real, però la mínima implicació formal que és adherir-se, tampoc és completa, pel que creu que s'ho han de fer mirar. És una campanya molt necessària, no és un caprici, és una necessitat que tenen a nivell social i no es pot ignorar la responsabilitat de cadascú.

Informa que la mascota Flai està voltant per tot arreu, en principi es va pensar perquè fos la mascota de l'handbol català i els clubs la poguessin aprofitar i posar la samarreta del club.

Pel que fa a l'àrea de formació s'hi està fent molt esforç, han format més de 900 tècnics, del curs Nivell 0 aquest any està a 0 perquè els cursos es faran els propers mesos. Del curs de Monitor Nivell 1 està previst fer-ne 3 més. I el Curs d'Handbol Platja Nivell 2 es fa cada 2 anys i es tornarà a fer l'any vinent.

En relació al Comitè d'Àrbitres indica que actualment hi ha una plantilla 515 persones, és el mateix que dir que és el club més gran de Catalunya. Són 312 àrbitres i 203 taules, i és la única comunitat autònoma que té àrbitres i taules separats, tenen la sort de poder tenir anotadors diferenciats dels àrbitres. És responsabilitat de tots dignificar la figura de l'àrbitre, no hi ha un botó per prémer i fabricar àrbitres de cop. És responsabilitat de tots, és des dels clubs, i amb el suport i reforç de la Federació, que se'ls ha de formar de mica en mica. Ja es va posar el braçalet als menors, s'està fent formació, però si es vol dignificar la figura de l'arbitratge, això els toca a tots. No són els àrbitres de la federació, són els nostres àrbitres, són els nostres jugadores/jugadores, els nostres fills/filles que un bon dia es posen un xiulet a la boca. Cada any comencen amb 80-90 àrbitres nois i noies, i vol expressar públicament l'esforç que es fa des del Comitè Català d'Àrbitres per fer una feina que no és mai agraïda. S'han fet moltes sessions amb més de 650 assistents amb una mitjana d'assistència de 108 persones i una assistència total de 653 persones. S'han fet 3 cursos nous, 1 d'àrbitres d'handbol platja, 1 d'àrbitres de base i 1 d'anotadors-cronometradors. L'arbitratge és una part del nostre esport i se l'ha de cuidar i anima a tots a implicar-se



en això. Destaca que des de la FCH s'està fent molt esforç en aquest tema. Recorda que quan es va crear la lliga d'or i argent, va haver un nombre d'àrbitres que van pujar cap a munt en doble arbitratge i això va fer que les categories de més avall haguessin de tirar d'àrbitres més joves i amb menys experiència. I són precisament els que s'ha d'anar ajudant a que vagin millorant i madurant.

Pel que fa al patrocini tenen els mateixos patrocinadors més Avannubo, i com a col·laboradors es segueix amb Xanascot, que és la xarxa d'albergs de Catalunya amb la que tenen un acord i si en volen fer ús, tots els clubs tenen un descompte del que es poden beneficiar.

Explica que s'està treballant en el tema de la imatge de la federació, s'està fent un esforç per obtenir més visibilitat. El nou web ha tingut un 18,81 % més de visites i a les xarxes socials, sobretot a Instagram s'ha crescut moltíssim, i volen seguir treballant en aquesta línia per arribar al jovent i a nous participants.

Als actes de presidència i junta directiva explica que a la imatge només surten els més representatius, però han assistit a un total de 209 esdeveniments per estar a la vora dels clubs i de les institucions, i fan mans i mànegues per arribar a tot arreu on poden.

Pel que fa als grans esdeveniments, indica que la Supercopa de Catalunya és la màxima competició, i els propers dos anys estaran a Calella,

Es projecta el següent vídeo:

(<https://youtu.be/fOYv7XynMMs?si=NwDzUYI7OdAICJeZ>)

Creu que és molt important comptar amb una empresa que pugui fer els muntatges com el vídeo on ja es veuen aquests petits trets identitaris que han de conformar la imatge de l'handbol català.

Destaca l'altre gran esdeveniment que és la Festa de l'Handbol Català, l'any passat van tenir 434 assistents amb 226 guardonats i és tot un repte perquè com que els clubs ho fan tan bé, hi ha molts guardonats, i el repte és fer-ho amè i que no es faci massa pesat per repartir tants guardons. Realment fa goig, és un privilegi i un honor encapçalar el projecte de la junta directiva que té la responsabilitat de vetllar pels interessos de l'handbol català i això és un mèrit dels clubs i els felicita de nou. Es projecta el següent vídeo <https://youtu.be/PDkPWVetFSI?si=IXQOuAY8wBLBMw0N>

En relació al CESA 2026 s'han presentat unes novetats i millores de streaming, s'han fet col·laboracions amb productores de televisió garantint una retransmissió de molta qualitat, s'han locutat tots els partits i es va incloure a les retransmissions publicitat dels esponsors. Les finals juvenils es van retransmetre per Teledeporte i tots els partits estan disponibles a OTT de la FCH. Les xifres són espectaculars, 21 milions d'impressions, 650.000 interaccions i 11.000 seguidors més en sis dies. Això els dona múscul i ajuda a visualitzar-los tan esportivament com organitzativament i ajuda a poder trobar patrocinis.

S'informa que en aquests moments hi ha 32 clubs representats i 88 vots, i No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 88

S'aprova per unanimitat l'informe d'activitats del 2025.

8.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE LES PROPOSTES PRESENTADES PELS ASSEMBLEISTES I PER LA JUNTA DIRECTIVA DE LA FCH (Punt 5 Annex 1)

El Sr. Fort informa que aquell moment son 31 clubs i 85 vots.

PROPOSTA NÚMERO 1: MODIFICAR NORMES 32 I 34 DEL REGLAMENT DE PARTITS I COMPETICIONS (RPC) INCORPORANT L'ALINEACIÓ COM A LIMITACIÓ D'UNA AUTORIZACIÓ VOLUNTÀRIA DE CANVI DE CLUB EN EQUIPS QUE HAGIN PARTICIPAT EN LA MATEIXA COMPETICIÓ (Annex 3):

El Sr. Fort explica que en aquesta proposta hi ha unes errades al text que es va enviar, i el text correcte que s'ha d'aprovar és el que apareix a la pantalla (Annex 3) s'han canviat les paraules categoria per competició i adequat al llenguatge inclusiu.

Entén que els clubs s'ho han mirat i no hi havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 2
Abstencions: 0
Vots a favor: 83

S'aprova per majoria la modificació de les Normes 32 i 34 del Reglament de Partits i Competicions segons el text de l'Annex 3.

PROPOSTA NÚMERO 2: MODIFICAR ELS APARTATS DE QUOTA ADDICIONAL A LES NORMES 100, 105, 106, 109 I 111 BIS DEL RPC, LIMITANT LA PARTICIPACIÓ DE JUGADORS/ES DE LA MATEIXA CATEGORIA EN ALTRES EQUIPS DEL MATEIX CLUB EXCLUSIVAMENT QUAN PROVENEN D'EQUIPS QUE PARTICIPEN EN COMPETICIONS DE RANG INFERIOR.

El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 3
Abstencions: 0
Vots a favor: 82

S'aprova per majoria la modificació de les Normes 100, 105, 106, 109 i 111 BIS del Reglament de Partits i Competicions.

PROPOSTA NÚMERO 3: MODIFICAR ELS APARTATS DE QUOTA ADDICIONAL DE LES NORMES 87, 88, 89, 93, 94 I 95 DEL RPC, REFERENT A L'ALINEACIÓ IL·LIMITADA DE JUGADORS/ES JUVENILS EN EQUIPS DE CATEGORIA SÈNIOR MASCULINA I FEMENINA DEL MATEIX CLUB, DINS LA JORNADA ESPORTIVA (DISSABTE I DIUMENGE) I DEGUDAMENT AUTORITZATS/DES

El Sr. Fort explica breument la proposta i informa que a la Norma li falta el següent paràgraf que ja estava a la Norma però no surt per error a la proposta enviada):

“Per afavorir la promoció dels jugadors de les competicions i categories inferiors, els jugadors de la quota addicional no tindran caràcter nominatiu. Els jugadors que formin part de la quota addicional només podran ser alineats en un màxim de dos partits per jornada esportiva sense tenir en compte la seva celebració”

No havent cap intervenció es procedeix a la votació de l'Annex 4:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	85

S'aprova per unanimitat modificar les Normes 87, 88, 89, 93, 94 i 95 del RPC segons l'Annex 4 afegint el darrer paràgraf de la Norma 87.

PROPOSTA 4: MODIFICAR LES NORMES 3, 8, 15, 16 I 17 DEL RPC MODIFICANT EL TERMINI PER COMUNICAR RENÚNCIES, PLACES VACANTS, CESSIONS DE DRETS ESPORTIUS, FUSIONS DE CLUBS I CONVENIS DE FILIACIÓ AL 30 DE JUNY DE L'ANY EN CURS.

El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra:	2
Abstencions:	0
Vota a favor:	83

S'aprova per majoria la modificació de les Normes 3, 8, 15, 16 i 17 del RPC modificant el termini per comunicar renúncies, places vacants, cessions de drets esportius, fusions de clubs i convenis de filiació al 30 de juny de l'any en curs.

PROPOSTA NÚMERO 5: ESTABLIR L'OBLIGATORIETAT DE RETRANSMETRE ELS PARTITS PER STREAMING MITJANÇANT EL PROGRAMA DE GESTIÓ DE COMPETICIONS ISQUAD/TOOLS PER DIFONDRE EL PARTIT EN EL WEB I PLATAFORMA OTT DE LA FCH PELS PARTITS DE LES COMPETICIONS DE LLIGUES CATALANES SÈNIOR FEMENINA I MASCULINA, OR, ARGENT I BRONZE, SI S'ESCAU

El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació:

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 15

Abstencions: 0

Vots a favor: 70

S'aprova per majoria l'obligatorietat de retransmetre els partits per streaming mitjançant el programa ISQUAD de les competicions Lligues Catalanes Sènior Masculina i Femenina, Or, Argent i Bronze si s'escau.

PROPOSTA NÚMERO 6: ESTABLIR L'OBLIGATORIETAT DE RETRANSMETRE ELS PARTITS I/O GRAVAR I PUJAR LA GRAVACIÓ DE LES COMPETICIONS LLIGUES CATALANES DE CATEGORIES D'ESPORT BASE, MITJANÇANT EL PROGRAMA DE GESTIÓ DE COMPETICIONS ISQUAD/TOOOLS I/O PLATAFORMA OTT DE LA FCH ABANS DE LES 17:00 HORES DEL DIMARTS POSTERIOR A LA CELEBRACIO DEL PARTIT.

El Sr. Fort explica breument la proposta.

La Sra. Pena explica que han posat streaming o gravar perquè una de les parts d'evolució que hi ha a la federació, és la comunicació, la venda del producte de tot el que tenen, al final és la OTT. Realment on hi ha una visualització molt alta a posteriori és a les categories inferiors. Entenen que han d'evolucionar, i ja es va comentar fa un parell d'anys que han d'anar avançant mica en mica en el tema del streaming o gravació. Han posat streaming o gravació perquè quan es va començar amb els sèniors es va començar també amb l'streaming o la gravació i van fer un any de cadència amb gravació. Pregunta si abans de passar a la votació del streaming algú té algun dubte.

El Sr. David Perales (UE Sarrià) pregunta si el que estan proposant és que es gravin i es pengin tots els partits de totes les categories de Lliga catalana, però de cop. Fins ara només estaven obligats fins a argent, ara ja volen incloure bronze i ara volen tots els de lliga catalana... això és una feina molt carregosa pels clubs.

La Sra. Pena contesta que tots els que tinguin càmera automàtica ...

El Sr. Perales indica que ells no tenen càmera automàtica ni tenen recursos per posar càmera automàtica, han de posar personal a gravar. Creu que hauria de ser una cosa voluntària, no obligatòria, és una càrrega molt feixuga pels clubs. Ells tenen molts equips a lligues catalanes i els representaria tot el cap de setmana tenir gent disponible per gravar, a part de tota l'altra feina que tenen. Creu que és una proposta que s'hauria de treballar molt més i no posar-la de cop a la assemblea, reitera que s'hauria de treballar més i no posar-la obligatòria així d'un any per l'altre.

El Sr. Josep Serra (CH Gavà) indica que li sembla bé com a intenció que al final es pugui retransmetre tot, i els agradaria molt poder-ho fer sense cap tipus de problema. Potser és la seva idiosincràsia que ara tenen el pavelló en obres, els pavellons són municipals, estan pivotant d'un lloc a un altre, i no saben encara quan podran disposar del pavelló i tenir totes les coses en ordre. I està també amb ell, és una cosa que no poden complir. Com a declaració d'intencions estaria bé però que els sancionessin per una cosa que no poden complir, o que s'establissin taxes, s'hauria de potser establir un període transitori i donar als clubs un període per poder-ho fer.

El Sr. Jesús Perez (Fundació BM Granollers) comenta que per a ells és tècnicament impossible complir amb això, tenen la sort de tenir molts equips que juguen a lligues i actualment disputen partits a 6 instal·lacions diferents. Tenen la sort de tenir a dues, però els és impossible poder-ho cobrir tot. A més que tradicionalment hi ha actes que els fan marxar fora. Els és absolutament impossible per a l'any vinent poder assumir aquesta norma.

El Sr. Enric Roma (H Terrassa) pensa el mateix que els companys de Gavà i Granollers. Les instal·lacions són municipals, avui està a la seva instal·lació però demà per tema d'horaris i disponibilitat de pistes se n'ha d'anar a jugar a una altra, i tot i tenir càmeres, a la que s'han de moure tenen un problema. Ja els passa inclús amb els primers equips amb l'obligatorietat que tenen actualment, tant a argent com a or, que a vegades s'han de desplaçar a una altra pista i se'ls complica molt. I si ara parlen d'esport base, encara que estigui limitat a lliga catalana, la problemàtica és la mateixa.

La Sra. Pena sap que això és complicat però és decisió dels clubs cap a on es vol anar, però com algú ha dit, s'hauria d'anar cap aquí. A la proposta han posat streaming i/o gravar perquè ja sabien que streaming era molt complicat. Tots els equips que estan a lligues graven tots els partits. Els graven d'una manera o una altra, ho saben perquè els estan passant la gran majoria.

Planteja fer la proposta a la categoria que té menys situacions complicades que és juvenil. La gran majoria que tenen juvenil masculina i femenina tenen el sènior que també estan jugant en aquella categoria. Proposa no fer-ho de manera obligatòria aquest primer any. Proposar fer la prova, tal i com ja es va fer amb els sèniors, aquest any a Lliga Catalana Juvenil Masculina i Lliga Catalana Juvenil Femenina pujar el vídeo sense sanció a la setmana següent d'haver realitzat aquest partit, i l'any que ve es torna a parlar.

Informa que no retiren la proposta sinó que proposen modificar-la.

El Sr. Joaquim Pou Costa (CH Bordils) pregunta si això es pot modificar ara.

La Sra. Pena contesta que ja s'ha fet altres vegades, si l'assemblea està d'acord. Pregunta si la proposta que modifica estan d'acord en modificar-la tots. Segons la Manela, que és la lletrada de la Junta Directiva, diu que primer han d'estar d'acord en modificar la proposta, i si ningú s'oposa, després es posa a votació la nova proposta.

El Sr. Tomàs Fernández (OAR Gràcia Sabadell) comenta que els que signen la proposta, que en aquest cas és la junta directiva, poden modificar el que creguin convenient.

La Sra. Pena pregunta si algú està en contra de modificar la proposta núm. 6.

El Sr. Perales (UE Sarrià) diu que no queda clar sinó es dona per escrit la proposta, encara no ha entès la nova proposta. No entén que s'hagi de votar si es segueix o no.

La Sra. Pena explica que la proposta núm. 6 com que els clubs no acaben de veure-la clara, es proposa modificar-la i demanen permís per modificar-la, una vegada els donin permís proposaran la nova proposta, i a la nova proposta decidiran.

El Sr. David Martínez (CE Molins de Rei 2015) pregunta que si la modifiquen quan s'aprovarà.

La Sra. Pena indica que la nova proposta de streaming i/o gravació està adaptada a la realitat que tenen els clubs.

No havent més intervencions es posa a votació si hi ha algú en contra de modificar la proposta:

Vots en contra	17
Abstencions:	8
A favor:	60

S'aprova per majoria modificar la proposta núm. 6

La Sra. Pena proposa el nou text de la proposta núm. 6 i es posa a votació:

“Pujar els vídeos a les competicions de Lliga Catalana Juvenil Masculina i Lliga Catalana Juvenil Femenina la temporada 2026-2027 a la plataforma OTT de la Federació Catalana d'Handbol, sense aplicar cap sanció en cas d'incompliment, a poder ser a la setmana següent de la celebració del partit.

No havent cap cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra:	14
Abstencions :	11
Vots a favor:	65

S'aprova per majoria pujar els vídeos a les competicions de Lliga Catalana Juvenil Masculina i Lligues Catalana Juvenil Femenina a la plataforma OTT de la FCH, sense aplicar cap sanció en cas d'incompliment, a poder ser a la setmana següent de la celebració del partit.

PROPOSTA NÚMERO 7: MODIFICAR L'ESTRUCTURA DE LES COMPETICIONS DE CATEGORIES SÈNIORS MASCULINES I FEMENINES PER APLICAR EN LA TEMPORADA 2027/2028 I SUCCESSIVES

La Sra. Pena explica que aquesta proposta de passar a 16 a 14 equips va sortir a una comissió esportiva per poder reduir el volum de partits. Recorda que la FCH conjuntament amb els clubs va posar un full de ruta sobre una situació que hi havia de competicions molt desestructurada, les competicions començaven en diferents dates, amb diferents volums d'equips i amb diferents tipus de competicions, i aleshores va venir el COVID i es va dir que s'havien de reestructurar totes les competicions. En aquell moment ja es va parlar de fer grups de 14, però no es va fer perquè els descensos que hi havia absorbits durant molt de temps eren molts. Els clubs els han manifestat que estan bastant contents de tenir les competicions tan estructurades i això els facilita molt la feina. Però s'estan trobant que a les competicions de 16, i a or pot ser de 17 o 18, al mes de gener hi ha molts equips que ja no tenen capacitat d'estar cap a dalt o cap a baix perquè hi ha una franja intermitja bastant alta, i això està traient competitivitat.

Veient el quadre (annex núm. 4) al que s'ha corregit alguna errada en relació a la documentació enviada anteriorment, un dels problemes que van manifestar eren els descensos. A la comissió es va demanar de fer-ho en dos anys enlloc d'un any perquè l'impacte no fos tan gran. Però l'impacte no és tan gran perquè a la lliga or els descensos que van de dalt a baix, tant en categoria masculina com femenina, la contemplaran amb el punt de partida de 16, n'hi haurà 17 o 18, 19 o 20 perquè s'hauran absorbit, perquè or absorbeix. Per tant d'or a argent només hi ha 2 descensos més, L'únic impacte és que primera ja no puja directament a argent, sinó que puja a bronze, i per tant, a argent no hi ha tan impacte. Tal i com està plantejat ara, els descensos no són traumàtics, està fet amb un any. No cal oblidar que de primera a argent hi ha molts equips 1r, 2n, 3r 4t i 5è que són b, c i d i que no poden ni pujar, i que argent és una categoria intermitja que creiem que és important pels equips b, c i d.

Explica que els problemes més greus que podrien tenir a bronze seria l'increment econòmic que puguin tenir els clubs per l'arbitratge. Però la proposta és que a bronze el primer any els arbitratges siguin els de primera catalana, i per tant no tindran un sobrecost en aquella competició. El primer any de la Lliga Bronze es farà amb arbitratges i titulacions de Primera Catalana.

Aquesta proposta és per aplicar-la la temporada 27-28, d'aquí dos anys hi haurà bronze i es mantindran els preus de Primera a la competició de bronze.

El Sr. Tomas Fernández (OAR Gràcia Sabadell) demana estabilitat per als clubs, es va crear l'or, l'argent i ara el bronze, i ara 14. Lo de 16 va ser una guerra que ja es va tenir, no fa pas tants anys que es va canviar. Tot s'ha provat amb noms diferents, i al final tornen que es perd competitivitat si són 16, es perd agilitat de planificació si són 14. Demana buscar estabilitat, van avançant molt però s'han de buscar fórmules per un avanç progressiu, creu que s'ha de buscar estabilitat.

La Sra. Pena explica que aquesta va ser una proposta dels clubs a la comissió, els clubs ho van demanar, i la junta directiva ho tira endavant perquè creuen que han d'anar en formats d'aquests, per deixar lloc per altres coses com el play off i el play down. Al

final l'handbol acabarà essent un espectacle, perquè serà l'única manera de fer promoció.

El Sr. Fernández respon que el play down i playoff ja es va fer fa anys i va ser un fracàs total.

La Sra. Pena contesta que ara estan en un altre moment. Als Tops abans no hi anava ningú i ara hi va tothom. I a la Supercopa abans no es cobrava i ara sí. S'ha de pensar que tot evoluciona i insisteix que és una decisió dels clubs. Però des de la junta directiva creuen que fer aquest canvi pot tenir molts avantatges. El que sí que és cert és que molts es queixen de jugar partits que no serveixen de res. Creuen que la proposta que van fer els clubs de 14, tal i com s'ha proposat, no es una sangria de descensos ni hi ha una sangria econòmica per bronze perquè es minimitza el cost.

No havent més intervencions es procedeix a la votació:

Vots en contra:	23
Abstencions:	9
Vots a favor:	51

S'aprova per majoria la modificació de de les competicions de categories sèniors masculines i femenines per aplicar en la temporada 2027/2028 i successives amb el manteniment de les quotes d'arbitratge i titulacions de Primera a la competició de Bronze la temporada 2027/2028.

PROPOSTA NÚMERO 8: MODIFICACIÓ DE LES NORMES 34, 36, 40, 51, 54, 55 I 60 DEL RRD

La Sr. Manela Blázquez (vocal de la Junta Directiva) explica que els avenços o canvis d'actitud a la societat i competicions fan que cada any s'hagin de modificar aspectes de la normativa disciplinaria.

Explica que no hi ha cap d'aquestes modificacions que siguin substancials. Totes són o per facilitar la feina als òrgans jurisdiccionals, per omplir algun buit que falta o per corregir alguna errada del reglament o ampliar el ventall d'actuació per una sanció.

Explica breument les propostes i no havent cap intervenció es procedeix a la votació en bloc de totes les propostes:

Vots en contra:	0
Abstencions:	0
Vots a favor:	85

S'aprova per unanimitat la modificació de les Normes 34, 36, 40, 51, 54, 55 I 60 DEL REGLAMENT DE RÈGIM DISCIPLINARI.

PROPOSTA NÚMERO 9: AUTORITZAR A LA JUNTA DIRECTIVA PER PODER MODIFICAR ELS ÒRGANS JURISDICCIONALS, SI FOS EL CAS

El Sr. Fort comenta que teòricament la junta directiva té la potestat de fer canvis als òrgans jurisdiccionals però demana a l'assemblea que es ratifiqui la possibilitat de fer canvis als òrgans jurisdiccionals.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 4
Vots a favor: 81

S'aprova per majoria l'autorització a la junta directiva per poder modificar els òrgans jurisdiccionals, si fos el cas.

PROPOSTA QUOTES D'INSCRIPCIÓ I TAXES FEDERATIVES I TARIFES ARBITRALS (Punts 6, 7 i 8 Annex 1)

Pren la paraula la Sra. Lina Ballesteros (Treballadora FCH) i explica que a les quotes d'inscripció no hi ha hagut cap canvi. Només s'han modificat la taxa per desestimació de recurs que es puja a 150€ i les taxes d'expedició de títols Nivells 1 i 2, i informe ROPEC que es puja de 25€ a 50€.

Als arbitratges s'han modificat els drets arbitrals i d'anotador/cronometrador d'algunes competicions, tot i que aquest canvi no afecta als clubs.

Intervé la Sra. Pena recordant que fa uns anys amb el pla d'igualtat, es va proposar que les noies amb arbitratge haurien d'anar cobrant el mateix, ja es va equiparar tota la base i ara s'està equiparant mica en mica l'arbitratge d'homes i dones, però aquests canvis no comporta cap cost als clubs, la FCH absorbeix aquets increments.

La Sra. Ballesteros afegeix un desplaçament intermig de 22€ dels 81 als 180 km de distància pels àrbitres, però que no afecta als clubs. Afegeix que també s'ha afegit la dieta a categoria aleví de 18,80€ quan els partits se celebrin fora de la jornada esportiva.

Indica que als partits amistosos en cas de cancel·lació es cobraran els drets arbitrals i a tots els tornejos les condicions a aplicar s'estudiaran segons funcionament i estructura de la competició pels tornejos de més de 25 partits.

I l'última cosa és que quan siguin tornejos grans, s'haurà d'abonar el 50% de l'import total abans de començar. S'especifica que quan siguin tornejos grans de més d'un dia, abans d'abonar el 50% amb anterioritat, el club organitzador s'haurà de fer càrrec de l'allotjament de la manutenció dels àrbitres, anotadors i delegats federatius, i en aquest cas no s'aplicarien les dietes que s'estableixen al quadre.

El Sr. David Felip (Handbol La Roca) sobre la taxa de desestimació de recursos del Comitè d'Apel·lació que és de 150€ pregunta quina era la taxa abans.

La Sra. Ballesteros contesta que 75€.

El Sr. Felip pregunta si és que s'abusa de la utilització d'aquesta mena de recursos, perquè al cap i a la fi també és desincentivar la possibilitat de recórrer i defensar els interessos de les persones afectades.

La Sra. Pena explica que el problema és que la taxa d'apel·lació, qualsevol club que faci una apel·lació que s'estimi el club no paga res. El problema és que a la Federació cada vegada que hi ha una apel·lació, es desestima o no, federació la paga. I això al final, no deixa de ser un menys resultat que afecta al final al total de la federació. El que es tracta és anar equiparant els costos de la federació.

La Sra. Núria Fàbregas (Vocal junta directiva FCH) pregunta que si s'estima parcialment ja no es paga i la Sra. Pena confirma que efectivament si s'estima parcialment no es paga la taxa.

En relació a la taxa de l'informe del ROPEC explica que això ho paga la persona en concret, però el nivell de dades que demanen del ROPEC són molt altes i això els obliga a posar més hores de gent per treballar per fer aquestes coses.

El Sr. Josep Serra (CH Gavà) sobre el tema dels tornejos amistosos que han d'abonar el 50% abans de començar torneig, comenta que en principi tots treballen amb inscripcions i no hauria de ser un problema, però no sap quin es el motiu d'haver d'avançar tots aquests diners, el perquè d'aquest canvi. I de què parlen, de 2 dies abans o de 15 dies abans, perquè malauradament les coses sempre van a l'últim dia. Suposa que ells tampoc no paguen als àrbitres immediatament ni abans de que comenci el partit, sinó que els paguen després, pel que no entén aquesta modificació de que s'hagi d'avançar, a no ser que tinguin problemes amb demores que no siguin justificades en aquest sentit. I en relació als tornejos de més d'un dia de durada, quan diu que s'haurà de fer càrrec de l'allotjament, si s'escau, què vol dir aquest si s'escau? Per exemple ells que organitzen l'handbol platja, no hi ha àrbitres a Gavà, normalment són dos dies i van i venen i no els allotgen, què vol dir aquest si s'escau? Que tindran alguna obligació d'allotjar-los si venen d'altres llocs?. Demana aclariment sobre aquests dos punts.

La Sra. Pena indica que la situació és molt clara, la gran majoria dels que fan tornejos grans, saben que a nivell de costos d'arbitratge, coordinador, delegat federatiu i demés, es parla amb el comitè d'àrbitres i es pacta el preu. Quan parlen del 50% és perquè no pot ser que la federació aguantí els arbitratges que fa un club i que la federació, que paga els arbitratges cada 15 dies, i a l'estiu els paga cada setmana, hagi d'estar perseguint al club perquè li pagui els arbitratges. I des de la federació s'ha d'anar reclamant. L'única opció és que no s'enviïn àrbitres sinó s'ha cobrat abans de començar, aleshores ja no hi haurà problema.

Abans ja hi havia aquesta norma del 50% però volen tenir la certesa de que això és així. administrativament ja hi és però volem que tothom tingui clar el perquè. Informa que la càrrega que hi ha de tornejos actualment es altíssima, estan parlant de 10, 12, 15 i 20 tornejos i a més a més amb exigències.



Recorda que a platja ja no tenen aquest problema, ja s'ha resolt . La federació cobra directament del club i quan es reben els diners directament se'ls dona al club un percentatge i l'altra part se la queda la federació per pagar els arbitratges de platja.

El Sr. Alejandro Prieto (HC Laietà) comenta que a la part de l'import de les assegurances posa import per determinar i no hi ha cap import.

La Sra. Pena respon que les assegurances les explicarà al final com cada reunió d'assemblea i explica que no han pogut posar els preus perquè encara no han tancat.

No havent més intervencions es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Abstencions:	2
Vots a favor:	83

S'aproven per majoria les quotes i taxes federatives per a la temporada 2026-2027.

9.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DEL PRESSUPOST PER A L'EXERCICI ECONÒMIC 2027 (Punt 9 Annex 1)

Pren la paraula la Sra. Ballesteros explicant que tenint en compte la liquidació que ha comentat abans en Juanjo, han fet el pressupost en la línia del que venien treballant, i a data d'ara els ingressos són de 3.410.000€. Destaca que això reflecteix com ha anat creixent la federació on els principals ingressos són les quotes d'inscripció i les llicències on s'inclou l'assegurança esportiva, però també mantenen el volum de cursos i aquest és un bon que senyal que la federació va creixent. A nivell de despeses la principal partida són les assegurances i cal dir a nivell de personal que ha sortit el nou conveni i al pressupost s'ha inclòs la part de regulació del conveni pel 2026.

Destaca en l'organització d'activitats la Festa de l'Handbol i el CESA on està inclosos els 2 CESA, el de pista i el de platja, i això els dona un resultat positiu de 57.559,32€ que és un bon senyal de que la federació està creixent tan esportiva com institucionalment.

No havent cap més intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra:	0
Abstencions:	2
Vots a favor:	83

S'aprova per majoria el Pressupost per a l'exercici econòmic 2027.

10.- CALENDARI DE COBRAMENTS (Punt 10 Annex 1)

La Sra. Ballesteros informa que el calendari de cobraments és com l'any passat. A la plataforma tenen disponible el pagament per TPV i recorda que es pot fer agrupat. El

problema que tenen administrativament amb la mútua és que els imports són molt grans i no poden remesar imports tan grans pel tema de límits amb el banc, i això els suposa un problema a l'hora de complir amb el calendari, perquè per poder fer els cobraments a les dates previstes han de tenir disponible límit al banc. Només s'ha fet una modificació i és que les quotes d'inscripció es facin el pagament via TPV.

11.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL CALENDARI ESPORTIU 2026/2027 (Annex 1 Annex 1)

El Sr. Fort comenta que tots han pogut veure el calendari i recorda com sempre que algunes dates són perceptives de modificació pel calendari de la RFEBM.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 85

S'aprova per unanimitat el Calendari Esportiu 2026-2027.

11.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL PLA D'ACTUACIÓ 2026/2027 (Punt 12 Annex 1)

El Sr. Fort ajudat per la projecció (Annex 5) explica que des de l'àrea tècnica volen seguir transformant l'handbol català en un model de referència basat en la formació integral, la coherència metodològica i l'excel·lència esportiva. Es tracta d'impulsar el desenvolupament de jugadores, tècnics i estructura esportiva mitjançant un sistema coordinat entre federació, clubs i escoles.

Pel que fa al Comitè Català d'Àrbitres estan compromesos en seguir treballant en millorar la qualitat de l'arbitratge, és una tasca que han d'encarar tots junts. Des de la FCH ha quedat palès que estan fent un esforç molt important. Ocasionalment alguna altra territorial ha demanat que els facilitessin àrbitres, i també s'ha fet alguna formació fora de Catalunya. Consolidar un model unificat de criteri tècnic i reglamentari, Professionalitzar els circuits de designació, seguiment i promoció, i poder incrementar la base arbitral que a llarg termini els ha de donar més qualitat. Intentar aprofitar totes les eines digitals per fer el seguiment i que hi hagi una comunicació el més eficient possible. Un altre objectiu és fer arribar parelles catalanes al màxim nivell.

En relació a l'àrea de comunicació s'ha de treballar en construir una identitat visual, que quan es vegi una comunicació es vegi de seguida que és de la FCH, i això passa per professionalitzar la imatge, treballar amb una empresa professional de manera estructurada, programada, on poder fer brillar tots els esforços que fan els clubs.

L'handbol és respecte de l'àrea de promoció, ja ha comentat abans la importància de creure-s'ho i s'hi ha d'implicar tots. Seguir treballant amb la promoció al carrer, treure l'handbol de les parets del pavelló.



S'ha de seguir treballant a la campanya de promoció a les escoles. Comenta que esperaven més participació a la campanya de promoció d'handbol a les escoles que s'ha fet des de la federació, on hi ha hagut una implicació de tècnics des de la federació. Els ha costat molt i han fet contractació nova expressament per a aquest projecte de promoció, i els ha costat bastant més del que esperaven.

En relació a l'OTT de la federació e Espera que això tingui un impacte real al terreny esportiu i aquesta línia d'innovació i modernització contribueixi a aquesta identitat de la FCH.

Finalment en Flai, ja n'ha parlat abastament, que en facin us amb cura, que no la tornin destruïda que costa molt arreglar-la, i recorda que la poden fer seva i personalitzar-la amb la samarreta del propi club.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra:	0
Vots en blanc:	0
Vots a favor:	85

S'aprova per unanimitat el Pla d'Actuació 2026-2027.

13.- TORN OBERT DE PARAULES

Referent al tema de la mútua esportiva la Sra. Pena recorda que arribades aquestes dates habitualment diu més o menys per on van, en quina situació poden estar. Recorda que sempre comenta, que a excepció que hi hagi un daltabaix molt gran, han de comptar d'un any per l'altre per pressupostos sempre com a mínim un 8%, entre 8 o 10% depenent de la sinistralitat. Ara estan entre un augment d'un 6% o un 5%. Aquests últims mesos hi ha hagut algunes intervencions de lligaments, de totes les intervencions denegades o que han decidit anar a una altra mútua, en total hi ha 19 casos en tota la temporada. S'està treballant molt bé i el principal problema és amb els partes. Prega que no deixin als pares o als senyors que facin el parte. Insisteix en que no és una pòlissa de salut, és una pòlissa d'accident i perquè hi hagi cobertura ha d'haver un accident. Un altre problema són les urgències, tornen a tenir un increment d'urgències a la Seguretat Social, perquè a més a més ho reclamen a la federació perquè ho pagui la mútua i els fan pagar 4 vegades més del que val una urgència tramitada correctament per la mútua.

Informa que l'any que ve ja han aconseguit enllaçar les llicències amb la mútua. Això vol dir que com ara està tot amb actes digitals, es passarà a nivell administratiu com funcionarà. Una urgència tindrà un mínim de 8 dies la llicència bloquejada. Perquè si es va a urgències vol dir que és una lesió molt greu. La llicència quedarà bloquejada i no es podrà alinear. I un jugador que estigui de baixa no podrà jugar fins que tingui l'alta.



El Sr. Fort conclou amb una informació d'àmbit econòmic, informant que dins de tots els actes que han vist a la presentació sobre la representació de la junta directiva, també fan reunions institucionals i mantenir una relació molt estreta amb el Consell Català de l'Esport. Una de les coses que vol comentar és que un fa parell de mesos, just abans del primer intent d'aprovar pressupostos per part del govern, va haver una presentació del Conseller d'esports i del Secretari general l'Abel García, al CAR de Sant Cugat on van fer el plantejament amb l'escenari de pressupostos, i una de les coses que constava era que les subvencions arribessin més avall, arribessin a més clubs, i reclamar l'augment de l'import de les subvencions. Aquest punt es va posar, i així li va dir el propi Secretari, per la força que s'havia fet des de la FCH. Ara sembla que hi haurà pressupostos, la propera reunió que tenen prevista d'aquí dues setmanes, ara que sembla que finalment tindran pressupostos a Catalunya, han de saber que hi estan molt a sobre per intentar que s'incrementi la quantitat i arribi a la base, a equips de sub elit, que creu que els fa falta, i posat de manifest, i que ha quedat palès en aquestes situacions d'ascensos frustrats perquè no s'han pogut consolidar a nivell econòmic.

No havent cap pregunta ni qüestió per part dels assistents, els agraeix de nou la seva assistència, agraeix l'esforç que estan fent en el dia a dia per tirar l'handbol endavant, i agraeix al personal de la federació catalana pel seu esforç i compromís amb l'handbol català.

No havent cap intervenció i sense més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió quan són les 12:10 hores del dia de l'encapçalament.

Gabriel Teodoro Lara
Secretari FCH

Jaume Fort Mauri
President

Jordi Florenza Virgili
CH Martorell

M^a Asunción Sánchez Sánchez
CH Vilanova i la Geltrú